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Rada Miejska w Augustowie
 

 

P R O T O K Ó Ł   NR   XXV/16

z obrad XXV sesji Rady Miejskiej w Augustowie,

które odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego
w Augustowie, ul. 3 Maja 60

z 4 sierpnia 2016 r.

 

 

 

 

 

 

W obradach sesji wzięło udział 16 radnych – lista obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Ponadto w obradach udział wzięli:

- Burmistrz Miasta Augustowa,

- Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa,

- Sekretarz Miasta,

- Skarbnik Miasta,

- kierownicy wydziałów i referatów UM,

- kierownicy jednostek organizacyjnych miasta,

- dyrektor i prezesi spółek miejskich,

- goście,

- mieszkańcy,

- przedstawiciele prasy.

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                  Obrady rozpoczęto o godzinie 16.10

                                                                                  i zakończono o 17.50

 

 

 

 

 

 

Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad.

2. Przyjęcie porządku obrad.

Protokół nr XXV/16 z obrad XXV sesji Rady Miejskiej w Augustowie z dn. 4.08.2016 r.



3. Przyjęcie sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta Augustowa od ostatniej sesji
     Rady Miejskiej.

4. Interpelacje i zapytania radnych.

5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

1. udzielenia przez Gminę Miasto Augustów pomocy finansowej samorządowi województwa podlaskiego,
2. likwidacji jednostki budżetowej Gimnazjum nr 1 im. Marszałka Józefa Piłsudskiego

w Augustowie,
3. likwidacji jednostki budżetowej Szkoły Podstawowej nr 4 im. Marii Konopnickiej

w Augustowie,
4. ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli,
5. o zmianie uchwały w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji na terenie Miasta Augustów,
6. zmian budżetu miasta na 2016 rok,
7. zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2016-2024.

6. Informacja Komisji Wyborczej do Rad Osiedli z przeprowadzenia wyborów do rad osiedli
     w Augustowie zarządzonych na 2,3 i 9 lipca 2016 r. w Augustowie.

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

8. Przyjęcie protokołu z obrad XXIV sesji RM z 30.06.2016 r.

9. Zapytania i wolne wnioski.

10. Zamknięcie obrad.

 

Ad. pkt 1
Otwarcie obrad.

 

Obrady XXV sesji Rady Miejskiej w Augustowie otworzył Pan Filip Jerzy Chodkiewicz
– Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził, że zgodnie z listą obecności na sali obecnych jest 16 radnych, co stanowi o prawomocności obrad.
Powitał Panów Burmistrzów, Państwa Radnych, kierowników miejskich jednostek organizacyjnych, pracowników Urzędu Miejskiego, dziennikarzy i gości.

 

Ad. pkt 2 
Przyjęcie porządku obrad.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił zaproponowany porządek obrad.

 

Pan Mirosław Karolczuk – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa wniósł o zdjęcie
z porządku obrad, ze względów proceduralnych, projekt uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Miasto Augustów pomocy finansowej samorządowi
województwa podlaskiego,
tj. pkt. 5a.

 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad wraz z proponowaną zmianą. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania porządek
obrad wraz ze zmianą został przyjęty jednogłośnie 16 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.

 

Wyniki głosowania:

 

ZA: Tomasz Bukłaho, Filip Jerzy Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Artur Kleczkowski, Paweł Łukasz
Kotwica, Wojciech Szymon Krzywiński, Joanna Lisek, Dariusz Ostapowicz, Magdalena Śleszyńska, Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Bogdan
Wierzbicki, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
 

Podsumowanie | Za: 16, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 0, nieobecni: 5.

Ad. pkt 3

Przyjęcie sprawozdania Burmistrza Miasta Augustowa.

Rada Miejska przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta Augustowa z jego działalności
od 30 czerwca 2016 r. do 26 lipca 2016 r.

Ad. pkt 4

Interpelacje i zapytania radnych.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński poprosił o sprawdzenie, czy prawdziwe
są pogłoski, że jeden z obiektów turystycznych odprowadza ścieki do jeziora Białego.

Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz poruszył następujące sprawy:

1. Zapytał, czy zgodnie z jego interpelacją zgłoszoną na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Augustowie będzie utworzona strefa kibica, aby umożliwić
mieszkańcom wspólne oglądanie startu naszych sportowców na Igrzyskach Olimpijskich. Przypomniał,
że 3 osoby pochodzące z Augustowa biorą w nich udział. Zapytał, czy znane są koszty takiego przedsięwzięcia.

2. Zapytał, czy nastąpił odbiór po przebudowie Rynku Zygmunta Augusta i czy wszystkie roboty przeprowadzono zgodnie ze specyfikacją przetargową.



2. Zapytał, czy nastąpił odbiór po przebudowie Rynku Zygmunta Augusta i czy wszystkie roboty przeprowadzono zgodnie ze specyfikacją przetargową.
Mieszkańcy skarżą się na nierówności.

3. Zapytał, jak wygląda sprawa związana z procedurą i próbą uzyskania dofinansowania na budowę Skateparku.
4. Przypomniał swoją interpelację dotyczą uschniętej sosny przy plaży POSTiW. Zapytał, czy zajęto się tym problemem.
5. Zapytał o szczegóły dotyczące budowy boiska przy Szkole Podstawowej nr 6, i czy wszystkie prace przebiegają prawidłowo.
6. Poinformował, że za płotem cmentarza na gruncie miejskim powstało dzikie wysypisko śmieci. Pan Radny zaprezentował zdjęcia powstałego wysypiska.

Pan Radny Tomasz Dobkowski poruszył sprawę działań jednego z mieszkańców, który uchwałę Rady Miejskiej o opłacie adiacenckiej zaskarżył do Wojewody.
Zapytał czy jest już odpowiedź Wojewody w tej sprawie.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska zapytała, czy betonowe donice na kwiaty znajdujące się na przeciwko apteki przy Rynku Zygmunta Augusta ustawiono w
tym miejscu tymczasowo. Pani Radna zwróciła uwagę, że donice utrudniają swobodne przejście chodnikiem.

Ad. pkt 5a

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji jednostki budżetowej
Gimnazjum nr 1 im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Augustowie.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno – Oświatowej poinformował, że Komisja Społeczno – Oświatowa na posiedzeniu w dniu 28 lipca
2016 r. projekt uchwały w ww. sprawie zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie, 6 głosami za.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Gimnazjum
nr 1 im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Augustowie. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXV/225/16 została podjęta /zał. nr 2/.

Wyniki głosowania:

ZA: Tomasz Bukłaho, Filip Jerzy Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Artur Kleczkowski, Paweł Łukasz Kotwica,
Wojciech Szymon Krzywiński, Dariusz Ostapowicz, Magdalena Śleszyńska, Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki,
Mirosław Zawadzki.

PRZECIW: Joanna Lisek.

Podsumowanie | Za: 15, przeciw: 1, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 0, nieobecni: 5.

Ad. pkt 5b

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji jednostki budżetowej
Szkoły Podstawowej nr 4 im. Marii Konopnickiej w Augustowie.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno – Oświatowej poinformował, że Komisja Społeczno – Oświatowa na posiedzeniu w dniu 28 lipca
2016 r. projekt uchwały w ww. sprawie zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie, 6 głosami za.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Szkoły
Podstawowej nr 4
im. Marii Konopnickiej w Augustowie. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXV/226/16 została podjęta /zał. nr 3/.

Wyniki głosowania:

ZA: Tomasz Bukłaho, Filip Jerzy Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Artur Kleczkowski, Paweł Łukasz Kotwica,
Wojciech Szymon Krzywiński, Dariusz Ostapowicz, Magdalena Śleszyńska, Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki,
Mirosław Zawadzki.

PRZECIW: Joanna Lisek.

Podsumowanie | Za: 15, przeciw: 1, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 0, nieobecni: 5.

Ad. pkt 5c

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno – Oświatowej poinformował, że Komisja Społeczno – Oświatowa na posiedzeniu w dniu 28 lipca
2016 r. projekt uchwały w ww. sprawie zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie, 6 głosami za.

Pani Radna Joanna Lisek zapytała, co było przyczyną zmiany regulaminu.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu UM odpowiedział,
że przyczyną zmiany regulaminu było rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody. Pan Kierownik wyjaśnił, na czym polegały wskazane nieprawidłowości.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania
nauczycieli. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXV/227/16 została podjęta /zał. nr 4/.

Wyniki głosowania:

 

ZA: Tomasz Bukłaho, Filip Jerzy Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Artur Kleczkowski, Paweł Łukasz Kotwica,
Wojciech Szymon Krzywiński, Joanna Lisek, Dariusz Ostapowicz, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki.

 

WSTRZYMAŁ(A) SIĘ: Magdalena Śleszyńska, Józef Świątkowski.

 

Podsumowanie | Za: 14, przeciw: 0, wstrzymało się: 2, nie głosowało: 0, nieobecni: 5.

Ad. pkt 5d

Rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji na terenie Miasta
Augustów.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia cen za usługi
przewozowe środkami miejskiej komunikacji na terenie Miasta Augustów. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXV/228/16 została



przewozowe środkami miejskiej komunikacji na terenie Miasta Augustów. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXV/228/16 została
podjęta /zał. nr 5/.

Wyniki głosowania:

 

ZA: Tomasz Bukłaho, Filip Jerzy Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Artur Kleczkowski, Paweł Łukasz Kotwica,
Wojciech Szymon Krzywiński, Joanna Lisek , Dariusz Ostapowicz, Magdalena Śleszyńska, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki, Mirosław
Zawadzki.

WSTRZYMAŁ(A) SIĘ: Józef Świątkowski.

 

Podsumowanie | Za: 15, przeciw: 0, wstrzymało się: 1, nie głosowało: 0, nieobecni: 5.

Ad. pkt 5e

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2016 rok.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu poinformowała,
że Komisja ds. Budżetu na posiedzeniu 3 sierpnia 2016 r. projekt uchwały w ww. sprawie zaopiniowała pozytywnie, 4 głosami za, przy braku głosów przeciwnych
i przy
1 głosie wstrzymującym się.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska poinformowała, że na posiedzeniu Komisji ds. Budżetu poddała w wątpliwość zasadność przyznawania kwoty 20 000 zł na
Żłobek celem dostosowania go do warunków ochrony przeciwpożarowej. Zacytowała fragment opinii jednego z wydziałów Urzędu Miejskiego na temat stanu
technicznego tego obiektu: „W obu protokołach okresowej i rocznej kontroli stanu technicznego budynku Żłobka 2013 r. i 2014 r. można zauważyć, iż opisane
wady, uszkodzenia oraz uwagi odnoszące się do stanu technicznego powtarzają się i dotyczą tych samych elementów budynku, co wskazuje na potrzebę
wykonania kompleksowego remontu elewacji, wymiany obróbek blacharskich oraz orynnowania budynku bądź realizacji inwestycji w zakresie termomodernizacji
obiektu. Gruntownej naprawy lub przebudowy wymagają również kominy ponad dachem oraz taras betonowy.” Poinformowała, że podobne uwagi dotyczą
wnętrza tego obiektu.

Pan Radny Wojciech Krzywiński zapytał o przyczyny zwiększenia środków finansowych na przebudowę Rynku Zygmunta Augusta.

Pan Burmistrz i Pan Kierownik Wydziału Inwestycji wyjaśnili, że większe nakłady finansowe na to zadanie spowodowane są zmianą organizacji ruchu i
potrzebą wykonania projektu tej zmiany. Zaszła również konieczność przebudowy ok. 110 m2 nawierzchni jezdni.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2016 rok. W
wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXV/229/16 została podjęta /zał. nr 6/.

Wyniki głosowania:

ZA: Tomasz Bukłaho, Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Artur Kleczkowski, Paweł Łukasz Kotwica, Wojciech Szymon
Krzywiński, Joanna Lisek, Dariusz Ostapowicz, Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki,
Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki.

WSTRZYMAŁ(A) SIĘ: Filip Jerzy Chodkiewicz, Magdalena Śleszyńska.

 
 Podsumowanie | Za: 14, przeciw: 0, wstrzymało się: 2, nie głosowało: 0, nieobecni: 5.

Ad. pkt 5f

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2016 - 2024.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu poinformowała,
że Komisja ds. Budżetu na posiedzeniu 3 sierpnia 2016 r. projekt uchwały w ww. sprawie zaopiniowała pozytywnie, 4 głosami za, przy braku głosów przeciwnych
i przy
1 głosie wstrzymującym się.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej
Miasta Augustowa
na lata 2016 - 2024. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała
nr XXV/230/16 została podjęta /zał. nr 7/.

Wyniki głosowania:

ZA: Tomasz Bukłaho, Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Artur Kleczkowski, Paweł Łukasz Kotwica, Wojciech Szymon
Krzywiński,
Dariusz Ostapowicz, Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki,
Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki.

 

WSTRZYMAŁ(A) SIĘ: Filip Jerzy Chodkiewicz, Joanna Lisek, Magdalena Śleszyńska.

 
Podsumowanie | Za: 13, przeciw: 0, wstrzymało się: 3, nie głosowało: 0, nieobecni: 5.

Ad. pkt 6



Ad. pkt 6

Informacja Komisji Wyborczej do rad Osiedli z przeprowadzenia wyborów do rad osiedli w Augustowie zarządzonych na 2, 3 i 9 lipca 2016 r. w
Augustowie.

 

Rada Miejska zapoznała się z przedłożoną informacją /zał. nr 8/.

 

Pan Burmistrz poinformował, że wybory do rad osiedli nie odbyły się z uwagi na brak wystarczającej ilości kandydatów.

 

Ad. pkt 7

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Na interpelację Pana Radnego Wojciecha Szymona Krzywińskiego odpowiedzi udzielili: Pan Burmistrz, Pan Tomasz Wojszko – Prezes Wodociągów i
Kanalizacji Miejskich Spółki z o.o.

Pan Tomasz Wojszko w odpowiedzi na interpelację dotyczącą odprowadzania nieczystości do jez. Białego przez jeden z obiektów turystycznych poinformował,
że wskazany obiekt nie zawarł umowy ze Spółką na odprowadzanie nieczystości.

Pan Burmistrz zapewnił, że w możliwie najszybszym terminie zostanie sprawdzone,
czy faktycznie ścieki z tego obiektu trafiają do jez. Białego.  

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński zwrócił uwagę, że skoro teren należy do miasta to powinno się sprawdzić gdzie dany obiekt odprowadza ścieki,
skoro nie ma na taką usługę podpisanej umowy.

Pan Tomasz Wojszko odpowiedział, że uprawnionymi organami do przeprowadzenia tego typu kontroli są Inspekcja Ochrony Środowiska lub Sanepid. Spółka
Wodociągi i Kanalizacje Miejskie nie ma takich uprawnień.

Pan Burmistrz zapewnił, że jutro odbędzie się kontrola czy sytuacja odprowadzana ścieków do jeziora faktycznie ma miejsce, czym zajmie się Kierownik
Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska.

Na interpelację Pana Radnego Filipa Jerzego Chodkiewicza odpowiedzi udzielili:
Pan Burmistrz, Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Inwestycji, Pan Zastępca Burmistrza Miasta, Pan Kierownik Wydziału Inwestycji.

Pan Burmistrz w odpowiedzi na interpelację dotyczącą zorganizowania strefy kibica przyznał, że nie podjęto żadnych działań, aby powstało miejsce do
oglądania Igrzysk Olimpijskich i startu naszych zawodników. Zapewnił, że w poniedziałek prace zostaną podjęte i po oszacowaniu kosztów będzie można podjąć
decyzję, czy takie miejsce powstanie.

Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz poinformował, że koszt takiej transmisji, bez limitu wejścia i bez pobierania opłat to kwota ok. 10 tys. zł. Dotyczy to
transmisji wszystkich zawodów w ramach Igrzysk Olimpijskich.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński stwierdził, że organizowanie miejsca wspólnego oglądania Igrzysk Olimpijskich na Rynku Zygmunta Augusta nie jest
dobrym pomysłem, ponieważ frekwencja takiego spotkania może być niska. Pan Radny zauważył, że są inne miejsca gdzie można taką transmisję obejrzeć.

Pan Burmistrz podzielił zdanie Pana Radnego Wojciech Szymona Krzywińskiego.

Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz stwierdził, że nie upiera się przy swoim pomyśle. Zwrócił uwagę, że na Igrzyskach startują 3 zawodniczki z Augustowa:
Edyta Dzieniszewska, Martyna Dąbrowska, Joanna Fiodorow.

Pan Józef  Górski w odpowiedzi na interpelację dotyczącą nierówności na Rynku Zygmunta Augusta wyjaśnił, że wszystkie elementy pasa drogowego
wykonano z elementów kamiennych, granitowych, surowo łupanych. Płyta granitowa, aby uzyskać anty poślizgowość jest surowo łupana i płomieniowana.
Kostka spełnia wymogi Podlaskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków. Nawierzchnię wykonano zgodnie z dokumentacją projektową
i specyfikacjami technicznymi wykonania i odbioru robót. Zostały dokonane trzy odbiory częściowe, które pozwalały złożyć wniosek do Powiatowego Inspektora
Nadzoru Budowlanego o wydanie decyzji na użytkowanie określonych odcinków drogi i te decyzje zostały wydane.

Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz zwrócił uwagę, że mieszkańcy skarżą się,
że na nierównej kostce bardzo źle się jeździ. Jeden z mieszkańców stwierdził, że stopień nierówności płaszczyzny kostki nie powinien przekraczać amplitudy
wysokości 1cm i jego zdaniem parametry te nie zostały zachowane. Pan Radny zapytał, czy sprawdzano, czy kostka spełnia powyższe parametry, o ile taki
wymiar w specyfikacji występował.

Pan Józef Górski odpowiedział, że w dokumentacji projektowej jest wskazana klasyfikacja na elementy kamienne. Roboty odbywają się pod nadzorem
Inspektora Nadzoru Robót Drogowych jak również pod kontrolą Kierownika Wydziału Inwestycji. Wszelkie nieprawidłowości na bieżąco są usuwane. Zostało
wskazanych kilka miejsc, które zostaną poprawione, ponieważ być może te miejsca powodują dyskomfort przy jeździe samochodem.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński zapytał czy przebudowa Rynku Zygmunta Augusta została wykonana z kostki zakupionej od tego samego
producenta i czy jej rozmiar nie różni się. Stwierdził, że odnosi się wrażenie, że budowę rozpoczęto z użyciem jednego materiału, a zakończono ją używając
innego.

Pan Józef Górski odpowiedział, że wymiar kostki jest zgodny z dokumentacją projektową, ale nie wie czy zakupiono ją u tego samego producenta.
Poinformował, że materiał pochodzi z kopalni w Strzegomiu. Zwrócił uwagę, że nawierzchnia w sposób naturalny, w wyniku użytkowania i warunków
atmosferycznych, stanie się gładsza, tak jak to miało miejsce
w przypadku ul. Mostowej czy wcześniej remontowanej części Rynku Zygmunta Augusta.

Pan Burmistrz zwrócił uwagę, że po 17 latach zakończono remont centralnego placu
w mieście, co jest niewątpliwym sukcesem obecnej Rady.

Pan Radny Paweł Kotwica wyjaśnił, że nie ma znaczenia, od jakiego producenta zakupiono materiał, ponieważ musi on spełniać polskie normy, które określają
rodzaj kostki i warunki, jakie musi spełniać każdy materiał budowlany. NIK w zeszłym roku skontrolowała 200 losowo wybranych materiałów i okazało się, że 180
z nich nie spełniało tych norm. Pan Radny zapytał Pana Józefa Górskiego, w jaki sposób sprawdzano nierówności i zgodność kostki
z polską normą. Czy poprzez przeanalizowanie dokumentów? Czy poprzez fizycznie zmierzenie ewentualnych odchyleń nierówności kostki?

Pan Józef Górski odpowiedział, że sprawdzono dokumentację, jak również fizycznie zmierzono odchylenia nierówności kostki, co przeprowadził Inspektor
Nadzoru Budowlanego.

Pan Radny Paweł Kotwica zapytał, co w takim razie spowodowało fakt, że dwie pierzeje Rynku Zygmunta Augusta wykonane wcześniej są równe, a dwie
pozostałe nie nadają



pozostałe nie nadają
się do użytkowania i wizualnie bardzo się od siebie różnią.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński wyraził opinię, że skoro przebudowę Rynku Zygmunta Augusta rozpoczęto z wykorzystaniem jednego materiału to
powinno się również użyć tego samego materiału do zakończenia przebudowy.

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował, aby kierownik Wydziału Inwestycji spotkał się z radnymi zainteresowanymi ww. tematem.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska poprosiła, aby przy okazji spotkania sprawdzić również wykonanie robót na ul. Norwida, ponieważ tam mieszkańcy
zgłaszali potrzebę naprawy krawężnika, który ma 21 cm, co jest niezgodne z normą, ponieważ jego wysokość powinna wynosić 14 cm.

Pan Józef Górski odpowiedział, że ul. Norwida remontowana jest w zakresie nawierzchni chodników z użyciem materiałów pozyskanych z rozbiórki Rynku
Zygmunta Augusta.
Pan Kierownik wyjaśnił, że krawężnik na tej ulicy nie jest przebudowywany. Zwrócił uwagę, że ulica Norwida wymaga przebudowy w pełnym zakresie. Zgodził
się, że krawężnik
na określonych odcinkach mierzy 14, 18 i 20 cm. Wysokość zostanie zniwelowana poprzez wykonanie podjazdów, aby uniemożliwić zaczepianie samochodem o
krawężnik. Prace zostaną wykonane po zakończeniu przebudowy chodników na Rynku Zygmunta Augusta.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska zapytała, w jakim terminie można spodziewać
się zakończenia prac.

Pan Józef Górski odpowiedział, że remont ul. Norwida prawdopodobnie zostanie wykonany do końca września tego roku.

Pan Mirosław Karolczuk w odpowiedzi na interpelację dotyczącą budowy Skateparku poinformował, że realizacja tego zadania planowana jest przy udziale
środków finansowych pochodzących z Projektu Interreg Polska – Litwa. Miasto posiada pozwolenie na budowę
i oczekuje na rozstrzygnięcie konkursu, aby móc rozpocząć realizację zadania.

Pan Burmistrz zwrócił uwagę, że konkurencja, jeżeli chodzi o pozyskanie środków finansowych z tego projektu jest bardzo duża, ale kwota dofinansowania, na
jaką można liczyć również jest wysoka, ponieważ wynosi 85% wartości przedsięwzięcia. Rozstrzygnięcia konkursu można spodziewać się w listopadzie lub
grudniu tego roku.

Pani Dorota Kapla  w odpowiedzi na interpelację dotyczącą suchej sosny przy plaży POSTiW poinformowała, że po dopełnieniu wszelkich formalności w lipcu
drzewo zostało wycięte.

Pan Józef Górski w odpowiedzi na interpelację dotyczącą budowy boiska przy Szkole Podstawowej nr 6 poinformował, że roboty prowadzone są pod kontrolą
Pani Renaty Stankiewicz - Inspektora Nadzoru, która jest również autorem dokumentacji projektowej. Polecono wykonawcy rozdrobnienie gruzu z rozbiórki, aby
można go było użyć do budowy, czego jednak nie uczynił. Materiał próbował wykorzystać do przebudowy starego pomieszczenia kotłowni. Pan Kierownik
zapewnił, że materiał zostanie wybrany z tego pomieszczenia i zastosowany będzie materiał właściwy, zgodnie ze specyfikacją przetargową. Zapewnił, że
boisko przy Szkole Podstawowej nr 6 będzie tej samej klasy, co boisko przy Szkole Podstawowej nr 2.

Pani Dorota Kapla w odpowiedzi na interpelację dotyczącą dzikiego wysypiska przy cmentarzu poinformowała, że aktualnie gromadzone są informacje o dzikich
wysypiskach
z terenu całego miasta. Zebrane zostaną oferty od oferentów i stopniowo miejsca te będą porządkowane.

Pan Radny Artur Kleczkowski zapytał, czy skontrolowano czy zarządca cmentarza zapewnia dostateczną ilość pojemników, i czy częstotliwość ich opróżniania
jest wystarczająca.

Pan Burmistrz przypomniał, że zarządcą cmentarza jest Parafia NSJ. Śmieci znajdują się
za ogrodzeniem cmentarza, czyli już na terenie należącym do Miasta. W takim wypadku Miasto zobowiązane jest do uprzątnięcia nieczystości.

Pan Przewodniczący zapytał, kiedy można spodziewać się uprzątnięcia tego terenu. Zwrócił uwagę, że trwa sezon turystyczny.

Pani Dorota Kapla zapewniła, że w ciągu 2 tygodni uda się posprzątać ten teren.

Pan Burmistrz zapewnił, że śmieci zostaną usunięte najpóźniej w najbliższy poniedziałek, ale będzie czynił starania, aby stało się to jeszcze przed weekendem.

Na interpelację Pana Radnego Tomasza Dobkowskiego odpowiedzi udzieliła Pani Beata Kornelius – Radca Prawny.

Pani Beata Kornelius w odpowiedzi na interpelacje dotyczącą zaskarżenia do Wojewody uchwały dot. opłaty adiacenckiej poinformowała, że miało to miejsce
22 czerwca 2016 r. Skarga zawierała żądanie stwierdzenia nieważności uchwały z uwagi na to, że zdaniem obywatela zaprezentowano niezgodną z prawem
perspektywę różnicowania sytuacji prawnej obywateli. Urząd w wyznaczonym terminie wystąpił do Wojewody z pismem odnosząc się
do zarzutów i do tej pory nie otrzymał odpowiedzi, ponieważ nie jest stroną w tej sprawie.
W świetle przepisów prawa nadal obowiązuje uchwała podjęta przez Radę Miejską
w Augustowie.

Mieszkaniec, który zaskarżył uchwałę oznajmił, że jego intencją nie było spowodowanie wzrostu opłaty adiacenckiej. Stwierdził, że nie rozumie, w jakim celu
komitety budowy ulic mają być tworzone, skoro nie rozpoczyna to żadnej procedury związanej z budową.

Pan Burmistrz zwrócił uwagę przedmówcy, że wprowadza mieszkańców w błąd. Tłumaczył, że aby wybudować drogę w pełnym standardzie należy
przeznaczyć na ten cel kwotę
100 000 zł. Miasta nie stać na wybudowanie wszystkich dróg w mieście, dlatego podjęto działania, aby ułatwić życie mieszkańcom i powstał pomysł, aby
realizować je wspólnie, niekoniecznie w pełnym standardzie. Pan Burmistrz poinformował, że do tej pory powstało kilkanaście komitetów. W najbliższy czwartek
rozstrzygnięty będzie przetarg na budowę trzech ulic.

Pan Radny Artur Kleczkowski dodał, że mieszkaniec nie rozumie całej inicjatywy, ponieważ mieszka przy asfaltowej drodze.

Pan Dariusz Szkiłądź w odpowiedzi na zapytanie mieszkańca poinformował, że do klasy I
Szkoły Podstawowej nr 6 zgłosiło się 11 uczniów. Oddział zostanie utworzony i jego koszt wyniesie ok. 180 tys. zł, z uwzględnieniem subwencji oświatowej.

Na interpelację Pani Radnej Magdaleny Śleszyńskiej odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz.

Pan Burmistrz w odpowiedzi na interpelację dotyczącą donic na kwiaty na Rynku Zygmunta Augusta, które ustawiono przed apteką poinformował, że zostaną
one przeniesione w inne miejsce, aby przejście chodnikiem nie było utrudnione.

Ad. pkt 8

Przyjęcie protokołu z obrad XXIV sesji z 30.06.2016 r.

 

Pan Filip Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół z obrad XXIV sesji RM z 30 czerwca 2016 r., który został przyjęty.

Wyniki głosowania:



ZA: Tomasz Bukłaho, Filip Jerzy Chodkiewicz, Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Artur Kleczkowski, Paweł Łukasz Kotwica, Wojciech Szymon
Krzywiński, Joanna Lisek, Dariusz Ostapowicz, Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski,
Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki.

WSTRZYMAŁ(A) SIĘ: Tomasz Dobkowski, Magdalena Śleszyńska.

Podsumowanie | Za: 14, przeciw: 0, wstrzymało się: 2, nie głosowało: 0, nieobecni: 5.

Ad. pkt 9

Zapytania i wolne wnioski.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił korespondencję, która wpłynęła do Przewodniczącego i Rady Miejskiej:

1. Pismo Pana E.Ł. z dnia 15.07.2016 r. kierowane do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej /zał. nr 9/,
2. Pismo Pana H.S. z dnia 7.07.2016 r. kierowane do Przewodniczącego Rady Miejskiej /zał. nr 10/,
3. Pismo Pana H.S. z dnia 7.07.2016 r. kierowane do Rady Miejskiej /zał. nr 11/,
4. Pismo Pana E.Ł. z dnia 15.07.2016 r. kierowane do Przewodniczącego Rady Miejskiej /zał. nr 12/,
5. Pismo Pani I.K. z dnia 4.07.2016 r. kierowane do Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Augustowie, do wiadomości Rady Miejskiej /zał. nr 13/,
6. Pismo Schroniska dla Bezdomnych Zwierząt Sonieczkowo z dnia 1.07.2016 r.

/zał. nr 14/,
7. Pismo dotyczące uchwały nr XXII/205/16, które wpłynęło do Przewodniczącego Rady Miejskiej w dniu 13.07.2016 r. za pośrednictwem Wojewody

Podlaskiego /zał. nr 15/,
8. Skarga Pani T.K. na działalność Burmistrza Miasta Augustowa, która wpłynęła

do Rady Miejskiej w Augustowie w dniu 01.08.2016 r. za pośrednictwem Wojewody Podlaskiego /zał. nr 16/,
9. Wyrok NSA dot. uchwały nr XXVI/206/13, który wpłynął do Rady Miejskiej w dniu 13.07.2016 r. /zał. nr 17/.

Pisma zostały przekazane do odpowiednich komisji Rady Miejskiej i wydziałów Urzędu Miejskiego.

 

Pan Burmistrz zaprosił wszystkich zebranych na Targi Agroekoturystyczne, które odbędą się w Augustowie na Rynku Zygmunta Augusta w dniach 13-14
sierpnia 2016 r. Wydarzenie finansowane jest ze środków finansowych Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi.

 

Pan Andrzej Koronkiewicz – Radny Sejmiku Województwa Podlaskiego zapytał,
na jakim etapie znajduje się inwestycja budowy cmentarza w Augustowie i kiedy zostanie zrealizowana.

 

Pan Burmistrz odpowiedział, że liczy na to, że budowa nowego cmentarza rozpocznie się jesienią przyszłego roku. Pierwszym etapem prac, które trzeba
wykonać jest zmiana studium
i miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.

 

Pan Mirosław Karolczuk poinformował, że w Augustowie realizowany jest projekt,
w ramach którego wymienione zostaną wszystkie liczniki energii elektrycznej na liczniki zdalnego odczytu. Projekt realizuje na własny koszt firma PGE.
Spotkanie w tej sprawie odbędzie się 8 sierpnia 2016 r. w Osiedlowym Domu Kultury.

 

Głos zabrała osoba z publiczności, której wypowiedź nie została zarejestrowana ze względu na wyłączony mikrofon. Na zapytanie mieszkanki odpowiedzi
udzielił Pan Przewodniczący Rady Miejskiej.

 

Pan Radny Artur Kleczkowski zapytał, jakie jest źródło finansowania wymiany liczników energii elektrycznej.

 

Pan Mirosław Karolczuk odpowiedział, że najprawdopodobniej wymiana liczników będzie finansowana w ramach środków pochodzących z budżetu PGE.

 

Pan Radny Artur Kleczkowski zapytał, kiedy system zdalnego odczytu liczników pomiaru zużycia wody we wszystkich gospodarstwach domowych i firmach
wprowadzony zostanie
w Augustowie, wzorem innych miast. Zapytał, czy działania w tym kierunku zostały podjęte. Czy Spółka przygotowała plan takiego podłączenia?

 

Pan Burmistrz poinformował, że odpowiedź na zapytanie Pana Radnego zostanie udzielona na piśmie.

 

Pan Radny Adam Wysocki zapytał, czy Miasto posiada informacje na temat ogrodzenia wokół Kościoła Parafii NSJ, które częściowo zostało zdemontowane.
Zapytał, czy
w niedługim czasie Miasto może spodziewać się wniosku o współfinansowanie nowego ogrodzenia.

 

Pan Burmistrz odpowiedział, że remont prowadzi Proboszcz, który zamierza zrekonstruować to ogrodzenie. Zabytkowe przęsła są odnawiane i poddawane
zabiegowi piaskowania. Oświadczył, że żaden wniosek o współfinansowanie ww. zadania do tutejszego urzędu nie wpłynął.

 

Pan Radny Adam Wysocki wyraził zadowolenie, że zabytkowe przęsła wrócą na swoje miejsce, ponieważ niewątpliwie przedstawiają wartość jako zabytek.

 

Pan Burmistrz stwierdził, że jest przekonany, że przęsła wrócą na swoje miejsce. Remont zabytkowego ogrodzenia z pewnością odbywa się pod nadzorem
konserwatora zabytków. Ogrodzenie jest również integralną częścią placu i zabytkowego kościoła.  



 

Ad. pkt 10

Zamknięcie obrad.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej po wyczerpaniu porządku obrad zamknął XXV sesję Rady Miejskiej w Augustowie
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